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Geachte GroenLinks fractie en overige leden van de gemeenteraad, 

Op 2 september heeft u schriftelijke vragen gesteld over de opvang van Oekraïense vluchtelingen, 
de huisvesting van statushouders en de crisisnoodopvang. Via deze brief beantwoorden wij graag 
uw vragen. 

Vraag 1. Waarom is de capaciteit van Pactum in Zetten gelimiteerd tot 73 plekken terwijl er
aanvankelijk vanuit werd gegaan dat er 110 mensen konden worden gehuisvest?
Op 31 augustus is uw raad geïnformeerd door burgemeester Hoytink-Roubos. Daarin hebben we 
aangegeven dat in de gemeentelijke opvanglocatie voor Oekraïense vluchtelingen in Zetten 
(Pactum) nu 73 mensen verblijven. Daarmee is de capaciteit van deze locatie volledig bezet. 
Aanvankelijk gingen we ervan uit dat er 110 mensen in Pactum gehuisvest konden
worden. Dat lag dicht bij de taakstelling van 136 die toen voor Overbetuwe gold. Dat er minder dan 
110 opvangplekken zijn, heeft te maken met het feit dat er in de praktijk minder kinderen dan 
voorzien, opgevangen worden op deze locatie. Op een kamer kunnen meer kinderbedden dan 
bedden voor volwassenen geplaatst worden. 

Vraag 2. Wanneer verwacht het college dat de inventarisatie van de mogelijkheden binnen
Overbetuwe omtrent het realiseren van crisisnoodopvangplekken klaar is? Kan deze
inventarisatie naar de raad worden gestuurd, als deze is afgerond?
Uw raad heeft op dinsdag 20 september jl. een voorstel ontvangen met betrekking tot 
crisisnoodopvang. Zodra uw raad een besluit heeft genomen over het voorstel voor de realisatie 
van 120 crisisnoodopvangplekken, zullen wij de Veiligheidsregio Gelderland-Midden daarover 
informeren.

Vraag 3. Hebben de taakstellingen, wat betreft de opvang van Oekraïense vluchtelingen, de
huisvesting van statushouders en de realisatie van crisisnoodopvangplekken, voor onze
gemeente een deadline wanneer er aan voldaan moet worden? Zo ja, wanneer is/zijn deze
deadline(s)?
Aan de opvang van Oekraïense vluchtelingen is geen einddatum gekoppeld. 
De taakstelling huisvesting statushouders van 37 voor de tweede helft van 2022 moet voor 1 
januari 2023 zijn behaald. Daarbij ligt er de wens van het Rijk om daarbovenop nog 18 
statushouders te huisvesten tussen 1 oktober 2022 en 1 januari 2023.
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Voor de realisatie van crisisnoodopvangplekken geldt geen deadline per gemeente, maar deze 
geldt voor de Veiligheidsregio, 450 opvangplekken tot 1 januari 2023.

4. Waarom is er gekozen voor flexwoningen in plaats van reguliere, eventueel sociale,
woningen voor de huisvesting van gemengde doelgroepen, waaronder statushouders?
Er is gekozen voor flexwoningen omdat hiermee snel extra woningaanbod toegevoegd kan 
worden. Voor de bouw van flexwoningen kan er een vergunning verleend worden waarmee tijdelijk 
afgeweken wordt van het geldende bestemmingsplan. Uiteraard blijven onze corporaties ook 
statushouders huisvesten in (bestaande) reguliere sociale huurwoningen. Door toevoeging van 
flexwoningen zorgen we ervoor dat er meer aanbod beschikbaar komt voor verschillende 
doelgroepen. 

5. Kan er toegelicht worden wat er wordt bedoeld met een ‘flexwoning’, zoals is onderzocht in het 
onderzoek dat de afgelopen maanden is uitgevoerd? Over welke faciliteiten beschikken deze 
woningen? Hoe groot zijn deze woningen en hoeveel mensen kunnen er per woning worden 
gehuisvest?
Een flexwoning wordt gekenmerkt door een aspect van tijdelijkheid. De faciliteiten, grootte van de 
woning en het aantal mensen dat gehuisvest kan worden, zijn nog niet in dit onderzoek bepaald. 
Dit zal een nadere uitwerking krijgen wanneer een concreet project gestart wordt, bijvoorbeeld in 
samenwerking met een woningcorporatie of marktpartij. 

6. Kunnen de resultaten van de gesprekken met YOIN worden teruggekoppeld aan de raad? Zo 
niet, waarom niet?
YOIN heeft gevraagd of wij medewerking willen verlenen aan het huisvesten van enkele 
alleenstaande minderjarige vreemdelingen (AMV’ers) in onze gemeente. Wij hebben aangegeven 
dat we hier graag aan mee willen werken, voor zover dat in ons vermogen en bevoegdheid ligt. Op 
dit moment bespreken we met onze woningcorporaties wat de mogelijkheden zijn voor huisvesting 
van AMV’ers in onze gemeente. Wij zullen uw raad informeren over de uitkomsten.  

7. Is het college bereid bij de gesprekken via de regietafels aan te geven dat we in onze gemeente 
bereid zijn om meer crisisnoodpvangplekken te realiseren dan proportioneel gezien ten opzichte 
van de andere gemeenten in de Veiligheidsregio Gelderland-Midden vereist is? Zo niet, waarom 
niet?
De veiligheidsregio gaat over crisisnoodopvang, de opgave in de Veiligheidsregio is 450 
opvangplekken. Daarbij is er geen verdeling gemaakt per gemeente, deze geldt voor de gehele 
Veiligheidsregio. De provinciale regietafel gaat over de realisatie van opvangplekken in de AZC’s 
en dus niet over crisisnoodopvang. 

8. Kan het college de raad op de hoogte houden van de voortgang en resultaten bij de gesprekken 
met de Veiligheidsregio via de regietafels? Zo niet, waarom niet?
Vanzelfsprekend zullen wij uw raad waar nodig informeren over de algehele voortgang binnen de 
Veiligheidsregio.
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